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Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion 26.08.2019 § 77

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

 Under våren 2019 har Servicetjänster låtit utföra en grundlig kartläggning av
Träsk skolbyggnad. Orsaken är att flera personer, såväl elever som personal har
haft uppenbara symptom med anledning av inomhusluften i byggnaden.  En
rapport från Vahanen kom 17.5.2019 och den uppdaterades 29.5.2019.

 14.6. kallades utbildningschefen tillsammans med rektor till ett möte med
Servicetjänster.  Eftersom vårterminen hade varit mycket utmanande i huset  och
det skulle krävas omfattande renoveringar, beslöts att skolhuset inte längre
används från och med höstterminens början. Olika alternativ gicks igenom.
Personalen förespråkade att skolan flyttas till församlingshemmet, som också
tidsmässigt var det mest realistiska alternativet.  Skolan har tidigare tillfälligt
verkat i församlingshemmet. Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion
informerades på mötet 17.6. Också under sektionsmötet förespråkade man
församlingshemmet som alternativ plats  för skolan.

 Fastighetschefen förhandlade med församlingen under juli månad om att få hyra
församlingshemmet för läsåret 2019-2020. Under diskussionerna med
representanter för församlingen framkom att skolans behov smidigt kan
sammanjämkas med församlingens behov, som är mycket litet, så att båda
verksamheterna kan samsas om utrymmena. Ett avtal ingicks och
skolverksamheten inleddes där från och med 14.8.2019.  Enligt avtalet hyrs
utrymmena endast under den aktiva skoltiden, till och med 31.5.2020.

 Föräldrarna informerades om arrangemanget efter midsommar via wilma. Ett
bekantningstillfälle för föräldrarna hålls 27.8.

 På mötet redogör utbildningschefen närmare för detaljer i avtalet och för de
praktiska arrangemangen kring utrymmena, skolgården och stödtjänster.

 Stadsstyrelsens sektion för servicetjänster kommer på sitt möte 28.8 att behandla
skolbyggnaden i Träsk och informeras då inledningsvis om alternativ för var
skolverksamheten kan ordnas i framtiden.



Förslag Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion
 - tar del av informationen
 - beslutar för sin del godkänna att Träsk skola verkar i församlingshemmet under

läsåret 2019-2020
 - förutsätter att Servicetjänster håller sektionen informerad och att i god tid få ta

ställning till ärenden som berör skolans utrymmen.

Beslut Förslaget godkändes.

Delgivning Sektionen för servicetjänster, Träsk skola

 __________________
Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion 23.09.2019 § 86

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

 Stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster diskuterade på sitt möte
28.8.2019 framtidsalternativ för Träsk skola. I beredningen lyftes fyra alternativ
fram:

 1) Renovering av skolan
 2) Tillbyggnad av daghemmet
 3) Renovering och hyrning av kyrkans församlingshem
 4) Rivning av kyrkans församlingshem och uppförande av en ny byggnad för

skolans och kyrkans behov

 Sektionen beslöt att tekniska stödtjänster tillsammans med stadens
bildningsavdelning och ekonomienhet utarbetar ett gemensamt förslag som
ligger till grund för kommande beslut i hur skolutrymmena i kommundelen
Houtskär ordnas. I utredningen bör de  olika alternativen som tagits fram i
beredningen beaktas och utredas utgående från användarnas behov, ekonomiska
förutsättningar och byggnads- och plantekniska lösningar.

 Houtskärsnämnden sammankom 4.9.2019 och diskuterade bland annat Träsk
skolas framtid. I diskussionen innan det egentliga mötet deltog fastighetschef
Seppo Pihl, chefen för småbarnspedagogik Pia Hotanen och utbildningschef Ulrika
Lundberg. Också personal från skolan och daghemmet närvar. Under
diskussionen understödde flertalet av de närvarande alternativet att skolan
förblir i Träsk. Man förhöll sig tveksam till att renovera det gamla skolhuset ännu
en gång och förespråkade att en ny och mindre skolbyggnad uppförs på den ca 1
hektar stora tomten.

 För att komma vidare i diskussionerna om framtiden behöver skolans personal
ge sin syn på dels placeringen av skolan, dels på utrymmesbehovet.  Personalen
har ombetts teckna ner sina tankar inför svenskspråkiga sektionens möte i
Houtskär. I mötet deltar rektor Örjan Ohls och om möjligt också lärarna * * * * *
* * * * och * * * * * * * * * samt elevassistent * * * * * * * * * *.

Kompletterande material Stadsstyrelsen sektion för tekniska stödtjänster 28.8.2019 § 108

http://www.pargas.fi/html/dynasty/sv_SE/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20194764-13


Houtskärsnämnden 4.9.2019 § 31

Förslag Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion diskuterar Träsk skolas framtid och de
alternativ som sektionen för tekniska stödtjänster lyft fram.

Beslut Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion diskuterade Träsk skolas
verksamhetsutrymmen och beslöt invänta de alternativ som gemensamt tas fram
av tekniska stödtjänster och bildningsavdelningen. Sektionen framhåller att
församlingshemstomten inte är lämplig för skolverksamhet på lång sikt och
behöver inte utredas som ett alternativ.

Delgivning Träsk skola, sektionen för tekniska stödtjänster

 __________________
Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion 18.11.2019 § 103

Beredare Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
Föredragande Utbildningschef Ulrika Lundberg, tfn 050 375 3593
 fornamn.efternamn@pargas.fi

 Tekniska stödtjänster har fortsatt arbetet med att ta fram byggnadsalternativ för
Träsk skola. Fråga är om konceptplanering. Man går nu vidare med två
huvudalternativ. Det ena är en nybyggnad i Träsk, gemensam för
småbarnspedagogik och skola. Det andra alternativet är en tillbyggnad av
nuvarande daghem i Näsby. Tillbyggnaden skulle inrymma skolutrymmen.  I båda
alternativen skissar man på ett gemensamt samlingsutrymme som samtidigt
skulle fungera som matsal.

  Fastighetschefen förhåller sig mycket tveksam till en renovering av nuvarande
  skolhus i Träsk, på grund av de omfattande renoveringsbehov som finns. I
  byggnaden finns också riskkonstruktioner, vilka ytterligare försvårar en eventuell
  renovering och en garanterat frisk och hälsosam skolbyggnad.
 Man har därför frångått renoveringsalternativet.

 Diskussioner förs med Väståbolands svenska församling om deras intresse  av att
delta i investeringen. Samlingsutrymmet kunde användas också för församlingens
behov. Därtill kunde medborgarinstitutet och kulturenheten hålla aktiviteter där,
om behov finns.

 Arbetet med att göra en så kallad förhandskonsekvensbedömning har inletts.
Konskvenserna bedöms ur följande fem perspektiv:

 konsekvenser för kommuninvånarna, för miljön, för personalen och
organisationen, för ekonomin samt för barn och unga.

 Innan beslut om vilket alternativ som väljs kommer elever, vårdnadshavare och
personal att höras på nytt.

På mötet presenteras processen mera ingående och i det fall att tekniska
stödtjänster har hunnit ta fram skissritningar presenteras också dessa.

http://www.pargas.fi/html/dynasty/sv_SE/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=20194772-4


Bakgrundsmaterial Skolpersonalens åsikt angående Träsk skolas framtida placering och
utrymmesbehov
Houtskär Hem och skola rf:s skrivelse

Förslag Bildningsnämndens svenskspråkiga sektion tar del av informationen och
diskuterar de två alternativen.

Beslut Under diskussionen om de två alternativen föreslog ledamot Tomas Björkroth att
omfattningen och kostnader för renoverande av nuvarande Träsk skola i detta
skede utreds som ett tredje alternativ för en ny skola.

Förslaget godkändes enhälligt.

Delgivning Tekniska stödtjänster, Träsk skola, Houtskärs daghem

 __________________


